

Alte Drucke

**ELEMENTA || GRAECAE ET LATINAE || Grammaticae collata,
& || recognita || Per Georgium Maiorem.||**

Maior, Georg

Magdeburg, 1546

VD16 ZV 27873

CYPRIANVS VOMMELIVS ad iuuentutem Magdeburgensis scholae.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149974

CYPRIANVS VOMMELIVS

ad iuuentutem Magdeburgensis scholæ,
Infirmam sobolem cunis ut curat ab ipsis
Anxia perpetua sedulitate parens,
Nec solidis dapibus, sed nutricat ubere satum,
Molliq; etati conueniente cibo.
Iam dubios format gressus, nunc ora figurat,
Vt iusto tentet uerba referre sono.
Haud secus aduigilat summo conamine Maior,
Quò studij cursus prouehat usq; tui.
Postponit leuibus grauiora negocia rebus,
Et proprio præfert commoda uestra bono.
Quippe rudes sensus ne pondere ledat iniquo,
Infima non illum tradere quæq; piget.
Idq; adeò uerum testatur hic esse libellus,
Quem studijs tantum contulit ille tuis.
Qui tibi sermonis Latij Graijq; perinde,
Ostendit facili prima elementa uia.
Quare si mens est celebres Pandionis arces,
Et simul Ausony uisere regna soli.
Hoc uno, tanquam duce certo, codice fretus,
Carpe uiam, nec te deuius error aget.
Quin tu momento uersabere temporis uno,
Diuersis, mira prosperitate, locis.
Hic siquidem Latio iunctas spectabis Athenas,
Que distare procul uisa fuere prius.
Non secus ac quondam seui maris æstibus actam
Antissiam Lesbo se sociasse ferunt.